
 
Valtuutettu Sari Auvisen ja 12 muun valtuutetun aloite infotaulujen/historiikkitaulujen 
lisäämiseksi kävelyreittien varteen. 
 
Kaupunginvaltuusto 12.06.2023 § 62  
  
  
 

Valtuutettu Sari Auvinen esitti seuraavan aloitteen: 
 
Aloite infotaulujen/historiikkitaulujen lisäämiseksi kävelyreittien 
varteen 
 
Kemin ranta-alueiden kävelyreitit ovat kauniita ja hyvässä kunnossa. 
Kaupunkilaiset ja turistit liikkuvat niillä mielellään. Reittien läheisyydessä 
on kaupungin historiaan liittyviä paikkoja kuten esim. Möllärin möljä, jonka 
nimen alkuperä ei ole kaikilla paikallisillakaan tiedossa. Uimarannan 
läheisyydessä olevan vanhan voimalan historia ei myöskään ole tiedossa 
kaikilla paikallisilla eikä varsinkaan turisteilla. Esitämme että talousarviossa 
varataan raha infotauluihin, joita sijoitetaan kävelyreittien varteen 
kertomaan sanoin ja kuvin kaupungin historiasta. Kun kävelyreitistöä 
jatketaan, varataan reittien rakentamisen yhteyteen raha infotauluihin 
tulevaisuudessakin. Taulujen sisällön luomisessa apuna on varmaankin 
mahdollista käyttää historiallisen museon kuvakokoelmia ja henkilöstöä. 
Tauluissa voisi olla lisätietoja varten esim QR koodin takaa löytyvää 
materiaalia mutta perustiedot kuvien kera olisi hyvä löytyä taulusta, jotta 
nekin, jotka eivät käytä tai pidä älypuhelimia mukanaan, voivat perehtyä 
halutessaan kaupungin historiaan. 
Tulevaisuudessa saman kaltaisia tauluja voisi olla kaupungissa muuallakin. 
 

Päätös Aloite lähetettiin kaupunginhallitukselle tarvittavia toimenpiteitä varten. 
 
 
 
Kaupunginhallitus 13.11.2023 § 368  
369/10.03.00.00/2023  
      
 
 
Valmistelu  

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Matti Ruotsalainen  

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus lähettää aloitteen 

ympäristötoimialalle/elinvoimatoimialalle yhteistä lausuntoa varten. 
Lausunnossa pyydetään arvioimaan onko aloite toteutettavissa 
talousarvion puitteissa. 
 

Päätös Kaupunginhallitus päätti lähettää aloitteen 
ympäristötoimialalle/elinvoimatoimialalle yhteistä lausuntoa varten. 
Lausunnossa pyydetään arvioimaan onko aloite toteutettavissa 
talousarvion puitteissa. 

 
 
 


